
Här kommer några reflektioner efter Tallinnresan: 

 

När styrelsen 2016 började planera ev. resmål 2017 var en tanke från min sida 

att Bommersvik och Södermanland kunde vara en idé. 

Tyvärr sprack det på att deras kök skulle vara stängt vid tiden för vår FFV- vecka. 

 

Resmålet bestämdes senare till Tallinn och nyss hemkommen känns det som en mycket lyckad resa. 

 

Samlingen vid terminalen lyckad med lite öl/vin på uteserveringen. 

Dock blev Lasse Hjelm av med sin ryggsäck som sen återfanns men utan kameran..... 

Samling på båten och där tilltugg med spännande snittar och lite bubbel. 

Sen var det min tur - hade i ett svagt ögonblick lovat berätta om farleden ut dvs. kompletteringar till 

den karta som båten tillhandahöll. 

Kändes först svårt men eftersom mina föräldrar hade sommarstuga efter farleden så kunde jag en 

del då de var vetgiriga och ofta ”googlade” i 36 volymer av Nordisk Familjebok. 

Bland annat berättade jag om en avmagnetiseringsstation på Fjäderholmarna och om Ytterby gruva 

där man upptäckt 9 kemiska grundämnen. Höll tiden 15 min ”drygt”. 

 

På kvällen en 3 rätters middag med en fantastisk förrätt som hade räckt för hela kvällen. 

Lugn överfart och strålande sol i Tallinn.  Mycket trevlig och kunnig guide och sen egen tid i staden 

Öl och shopping gällde nog för de flesta. 

Åter båten för hemresa och en buffé väntade. 

Ännu en lugn överresa och strålande sol när vi vaknade. Transport HK för årsmöte. 

Vår vice Vd Ylva Wessén berättade om Folksam och framtiden på ett mycket bra sätt och även 

Mikael Carlsson från HKF berättade om den fackliga vardagen – inte helt lätt tydligen. 

 

Årsmötet förflöt snabbt inklusive de ändringar vi hade föreslagit till stadgeändringar. 

Vi från styrelsen lämnar över med varm hand till de nya/nygamla. 

 

Synd bara att inte fler deltog, vi saknade många tidigare trevliga vänner/kollegor. 

 

Björn och Ingrid Söderström   


